
Protokól nr 2/2019

z II posiedzenia Rady Seniorów Gminy Konstancin-Jeziorna, które odbyło się w dniu
w dniu 22 marca 2019 r. (piątek) o godz. 15:30 w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy
Konstancin-Jeziorna, przy ul. Piaseczyńskiej 77

Plan posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
posiedzenia.
2. Omówienie planu pracy na II kadencję:

1) zgłoszenie propozycji przez członków Rady,
2) ustalenie planu pracy i priorytetów w planie pracy na 2019 rok (głosowanie),
3) wstępne ustalenie planu pracy na II kadencję (2019-2022) z wyszczególnieniem

priorytetów.
3. Sprawy różne.
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia i zakończenie posiedzenia

Ad.1
Przewodnicząca Danuta Błeszyńska przywitała zebranych i otworzyła II posiedzenie Rady
Seniorów Gminy Konstancin-Jeziorna II kadencji. Ponadto przewodnicząca stwierdziła
kworum na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr.1 do niniejszego protokołu.
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. W posiedzeniu uczestniczyło 11 osób.

Ad.2
Rozpoczynając dyskusję na temat planu pracy w nowej kadencji, przewodnicząca
przygotowała informację nt. zmian w statucie Rady Seniorów, jednak ze względu na potrzebę
dalszych konsultacji (w tym z prawnikiem) temat nie był dyskutowany. Następnie
przewodnicząca przyponiniała najważniejsze sprawy omawiane i wnioskowane w I kadencji,
w tym Wniosek I/I/2017 z dnia 30 listopada 2017 r. skierowany do Burmistrza
i Przewodniczącego Rady Miejskiej. Nawiązała do pytania Pana Witolda Biernackiego
z pierwszego posiedzenia Rady czy gmina uczestniczy w rządowym programie SENIOR+ na
lata 2015-2020. Przewodnicząca poinformowała, iż w rozmowie telefonicznej z Burmistrzem
ustalono aby sprawy związane z programem SENIOR+ i klubu seniora omówić oddzielnie,
w terminie późniejszym, najlepiej najpierw na roboczo.

Dyskusję rozpoczął Pan W. Biernacki. który zgłosił potrzebę zakupu opasek S.O.S dla osób
chorych i mieszkających samotnie. Poinformował także, że Piaseczno dostało dotacje na
rozszerzenie działalności senioralnej.
Pan Przemysław Rogalski zaproponował przygotowanie niezbędnika dla osób starszych,
dużym drukiem, z najważniejszymi telefonami i terminami odbioru odpadów. Obecny wykaz
odbioru jest wydrukowany tak małymi literami, że trudno odczytać. Pani Wanda Pindelska
zaofiarowała rozwiezienie niezbędnika po domach w Słomczynie i zgłosiła potrzebę
zorganizowania Białej Niedzieli.
Pan Marek Szewczyk proponuje potraktowanie sprawy domu dziennego pobytu dla seniora
jako sprawy priorytetowej. Według Pana Marka Skoneckiego najlepszym miejscem dla
takiego domu byłyby budynek po byłym przedszkolu na ul. Wareckiej.
Pani Maria Matejak uważa, że osoby reprezentujące Radę Seniorów wyjeżdżające na
konferencje, senioralia i inne spotkania z seniorami i radami seniorów, jednocześnie



reprezentujące naszą gminę, powinny być wyposażone np. w wizytówki, zawieszki, przypinki
w kształcie broszki z logo Konstancina-Jeziorny, szaliki lub koszulki, a Pani Celina
Łuszczyńska uzupełniła tę wypowiedź potrzebą dotowania kosztów takiego wyjazdu przez
Urząd Gminy. Pani Matejak proponuje także zakup przez gminę gier planszowych do
świetlicy w Cieciszewie.
Pani Krystyna Siemiątkowska zwróciła uwagę na konieczność współpracy z młodzieżą, np.
z wolontariuszami ze szkoły w Słomczynie.

Sprawy priorytetowe przegłosowane jednogłośnie:
1. Bezpieczeństwo osób starszych — opaski S.O.S. głównie dla osób samotnie

mieszkających.
2. Dom Dziennego Pobytu Seniora.
3. Kluby Seniora — przede wszystkim potrzebny na Grapie.
4. Niezbędnik z najważniejszymi telefonami dużym drukiem i terminami odbioru

odpadów komunalnych.
5. Biała Niedziela.
6. Współpraca międzypokoleniowa.
7. Udział członków Rady Seniorów w konferencjach, szkoleniach, spotkaniach z innymi

seniorami w gminie i w kraju.
8. Zakup gier planszowych do świetlicy w Cieciszewie.

Punkty 1-3 priorytety w 2019 r i w całej II kadencji, punkty 4-8 priorytety do realizacji
w 2019 r.

Ad. 3
W sprawach różnych Pan M. Szewczyk proponuje złożenie wniosku o zakup busa z logo
SERNIOR aby seniorzy mogli jechać np. do lekarza, natomiast na miejsce spotkań
plenerowych dta seniorów Pan M. Skonecki proponuje teren za rzeką koło parku. W dyskusji
poruszono także sprawę dziennego domu integracji międzypokoleniowej.

Ad.4
Zgodnie z wnioskiem o omówienie sprawy klubu seniora i możliwości pozyskania środków
finansowych z programu SENIOR+, termin kolejnego posiedzenia zostanie ustalony po jego
uzgodnieniu z Burmistrzem. Na tym posiedzenie zakończono.
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